
26.04.23 Referat elevrådsmøte 

Til stede: 10A, 10D, 10E, 9A, 9C, 8B, 8C, 8E  

Fraværende: 10B, 10C, 9B, 9D, 9E, 8A, 8D 

Ref: Ida Aune Forsberg, elevrådslærer 

---  

Saksliste: 

1. Christoffer og Sarah går gjennom referat etter SU 

2. 17. Mai 

3. Eventuelt 

--- 

1. Elevrådsstyret deltok på SU-møte 30. Mars og går gjennom referatet. Her er de viktigste 

punktene: 

a. Status fra elevrådet: 

i. De reagerer på at bordtennisbordet ble flyttet i løpet av dagen i dag. De 

opplevde at det medførte økt uro blant elevene. Bordtennisbordet er nå 

tilbake igjen der det pleier å stå. 

ii. Elevene er bekymret for at det er mye fravær blant de voksne. Dette 

medfører mange vikarer, uro og mangle på motivasjon til å gjøre 

skolearbeid. Elevene er bekymret for at lærerne ikke trives steder der det er 

mye uro og dårlig klassemiljø. --> Elevrådsrepresentant spør elevrådslærer 

om dette er tilfelle, hvor hun svare det er vanskelig å svare på individnivå.  

iii. Elevene ønsker at den planlagte «elevpatruljen» får et annet navn for at det 

ikke skal oppleves som en slags «politipatrulje». Formålet er å passe på og å 

ta medansvar, ikke å sladre. Elevrådsleder tar dette opp på nytt i neste 

elevrådsmøte. --> Elevrådsrepresentantene spør i klassene om de har forslag 

til et navn for denne patruljen. Forslag sendes til elevrådslærer. Hvis det er 

noen på 8. og 9. trinn som kunne tenke seg å delta, gi beskjed til 

elevrådslærer. 

iv. Elevene reagerer på at elever fra 8. og 9.trinn går ut av skolegården selv om 

dette ikke er lov.  

1. Innspill: Elevrådet har forståelse for at vi lærerne ikke fysisk står og 

stopper elever som helt bevisst velger å bryte reglementet til skolen, 

men skulle ønske at alle lærere som observerer dette faktisk gir 

anmerkninger og at det over tid får noen konsekvenser.  

b. FAU:  

i. Vi har fått flere spill å holde på med, som er satt litt rundt omkring. Positivt 

bidrag fra FAU. Det oppfordres selvfølgelig til å ta vare på disse tingene! 

c. Mobilfri skole:  

i. Elevrådet stiller seg ikke bak dette, og ga tydelig uttrykk for dette i SU-møtet 

med innspillene fra elevrådsrepresentantene som bakgrunn. FAU og 

ansatte-representantene støtter det, da mobilene tar svært mye fokus ikke 

bare i friminutt, men også i timer. Flere ansatte på skolen har opplevd å bli 

filmet og at dette blir delt på ulike plattformer.  



ii. Mobilfri skole blir ikke aktuelt i inneværende skoleår.  

 

2. Vi i elevrådet ønsker å oppfordre flest mulig av skolens elever til å møte i 17. Mai-toget i 

år, så vi er mange, fine representanter fra HUS. Elevrådslærer skal oppfordre de ansatte.  

a. Ta opp dette i klassen! 

 

3. Eventuelt:  

a. Elevene på 8. og særlig på 9. trinn er svært bekymret for karakteren i musikk. Det 

nevnes at det fortsatt er musikklærere tilgjengelig på huset, som kan: 

i. Være vikarer i deres timer 

ii. Lage et opplegg som kan gjennomføres, slik at de kan vise noe kompetanse i 

faget 

iii. Lage en “musikkdag”, på lik linje med idrettsdagene, for å gape over flere av 

kompetansemålene? 

iv. Lage et selvstendig opplegg og gi mulighet til å jobbe med dette hjemmefra, 

da mange har erfaring fra å jobbe selvstendig med hjemmeskole.  

v. Ønsker IKKE IV i et fag vi kunne fått et opplegg i.  

b. Flere elever peker på at det er særlig vanskelig med de praktisk-estetiske fagene 

med fraværet blant de ansatte og vikarbruk. Eller med lærere som bare er noe til 

stede. Blir uforutsigbart og vanskelig å finne motivasjon.  

c. Dårlig luft/sirkulasjon i gymsalen og garderoben.  

i. Noen har fått lov å dra hjem nå når guttegardroben er stengt, for å dusje og 

komme tilbake. Rammer uansett skeivt.  

ii. Kjipt at noen få, igjen(!), ødelegger for så mange ved å drive hærverk.  

 

 

 


